
Jaarverslag Dorpsraad Ooij (2019-2022) 

Een overzicht van de activiteiten gedurende 3 jaar. 
Wellicht zou u een lange reeks gebeurtenissen verwachten maar niets is minder waar. Door 
de Coronacrisis is het werk van de Dorpsraad min of meer tot stilstand gekomen. 
 
Het eerste punt om bij stil te staan was de  mogelijke komst van een zonnepark aan de 
Leuffenseweg. De omwoners waren daarover erg ongerust vanwege de aantasting van hun 
leefomgeving. 
De Dorpsraad heeft daarvoor een informatieavond georganiseerd bij zalencentrum Staring 
waarbij de wethouders Carla Koers en Hans Winters bereid waren om vragen van de 
geïnteresseerden te beantwoorden. Er was een grote opkomst deze avond. 
In het verlengde hiervan is door de Dorpsraad deelgenomen aan een participatieavond, 
georganiseerd door de gemeente, over de energietransitie in de gemeente Zevenaar.  
Uiteindelijk heeft mede op basis van de uitkomsten van deze avond de gemeente een 
afwegingskader opgesteld, de twee meest kansrijke aanvragen mogen als pilot uitgevoerd 
worden.  
Daarna is er nog een gesprek geweest met wethouder Hans Winters over het zonnepark aan 
de Leuffenseweg. Conclusie voorlopig nog geen zonnepark aan de Leuffenseweg. 
 
Het tweede punt waar de Dorpsraad zich voor heeft ingezet, in samenwerking met een 
actiegroep aan de Zuiderlaan, is de komst van een tweede aanbieder van een 
glasvezelnetwerk. 
Het resultaat heeft u ondertussen ervaren, (helaas) de tweede aanbieder heeft wederom 
gegraven en zijn we twee glasvezelnetwerken rijk. 
 
Het derde punt is de actie om tot voldoende AED’s te komen in Ooy. Na de succesvolle 
crowdfunding actie en de goede samenwerking van een aantal ondernemers is Ooy nu 5 
AED’s rijk (zie voor een overzicht de nieuwsbrief). De 5de AED heeft de Dorpsraad geschonken 
aan Vrienden van de Breuly. Tot een feestelijk onthulling is het echter niet gekomen. 
 
 Onze aandacht heeft ook de omgevingswet. Deze wet vervangt straks alle 
bestemmingsplannen en gebiedsvisies. Politiek ligt de invoering schijnbaar moeilijk, de 
invoering wordt steeds maar vooruit geschoven. Ook hier is ons beloofd dat er 
burgerparticipatie moet en zal plaatsvinden. 
 
Vorig jaar is het 5de lustrum van de Dorpsraad geruisloos voorbij gegaan, daar zullen we dit 
jaar bij stil blijven staan. 
 
De Dorpsraad is ook gevraagd deel te nemen aan de vergaderingen van de Stichting tot 
behoud van de St.Martinuskerk. Daar zijn meerder vergaderingen van bezocht.  
Deze Stichting is ook uitgenodigd de plannen van de huidige investeerder en architect te 
bekijken samen met de Martinusraad. Ook dit is afwachten, met name wat de 
monumentenzorg van de plannen vindt. 
 
Ooy, 21 februari 2023 


